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Deltagere: Bente Castenschiold, Inge Køster, Helle Lange, Anne-Mette Brøgger og Emil Møller 

Fra administrationen: Forretningsfører Pia Hesselvig (referent) 

 

Dagsorden:  
  

1. Orientering fra afdelingsformand og hovedbestyrelse  
2. Udlejningssituationen, herunder markedsføring   
3. Eventuelt  

 
 

 

1. Orientering fra afdelingsformand og hovedbestyrelse  
Bente bød velkommen til mødet og mindede bestyrelsen om, at de selv står for indkøb af egne jule-
gaver.  
 
Bente orienterede om nyt fra hovedbestyrelsen. Bestyrelsen har været på besigtigelsestur på Fyn. 
Der sker en ændring i valgkredsene, så der flyttes et mandat fra øst til vest. Der har været møde i de-
mokratiudvalget, hvor der blandt andet er blevet drøftet retningslinjer for indkaldelse af stedfortræ-
dere i forbindelse med sygdom.  
Der er julemøde i december og der har netop været afholdt valgkredsmøde i København med temaet 
”den gode organisationsbestyrelse”.  
 
Bente og Inge opfordrede til, at hele bestyrelsen deltager i Landsrepræsentantskabsmødet d. 16/5 i 
Århus og valgkredsmødet i november.  
 
Der er desuden seminar for bestyrelserne i marts i Aalborg. Seminaret holdes sammen med Kolding 
og Holstebro regionerne.  
 
Helle fortalte, at det går stille og roligt i Tulipangården. De venter på at få adgang til Mobilpay.  
 
Anne-Mette fortalte, at hun er trådt ind i bestyrelsen. Afdelingen har fået skiftet tag, og der har i den 
forbindelse været vandskader og der har været afholdt beboermøder for at få i afdelingen. Der er ros 
til Thomas Jefta Petersen for håndtering af sagen.  
 
Der er kombineret organisations- og repræsentantskabsmøde d. 14/3 kl. 11.00. 
 

2. Udlejningssituationen, herunder markedsføring  
Det indstilles, at udlejningssituationen tages til efterretning. 

Det indstilles, at organisationsbestyrelsen beslutter, hvilket beløb der afsættes til annoncering.  
 
Beslutning: 
Bestyrelsen besluttede at der afsættes 5.000 kr. til markedsføring.  

 
 
3. Eventuelt  
Anne-Mette spurgte om betaling af kursus for organisationsbestyrelser. Det er organisationsbestyrel-
sen der betaler.  
 
Bente afsluttede mødet med at ønske alle en glædelig jul.  
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